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V letošnjem letu nam je uspelo dokončati zastavljene cilje 
glede prenove Gradbenega vestnika z oddajo vloge za vpis v 
bibliografsko bazo Scopus. Na tem mestu bi posebej omenil 
velik prispevek uredništva revije in tajništva naše zveze, brez 
katerih ne bi nikakor zmogli izpeljati tega izjemno zahtev-
nega postopka. Morda smo bili na začetku kar malo preveč  
optimistični, da bomo lahko postopek izpeljali brez večjih 
težav zgolj zaradi dolgoletne tradicije izdajanja Gradbenega  
vestnika. Žal je bilo na tej poti kar nekaj ovir, ki smo jih z izjem- 
no voljo in naporom na koncu le premostili. Vpis v bibliograf-
sko bazo Scopus pomeni tudi večje možnosti na razpisih za 
pridobivanje proračunskih sredstev, ker se v zadnjih letih vse 
bolj prednostno obravnava tiste publikacije, ki so uvrščene v 
mednarodne baze. Več sredstev pomeni tudi dodatno spod-
budo in pomoč pri izdaji naše publikacije, ker smo v letošnjem 
letu zaradi zaostrenih ekonomskih razmer soočeni z nepredvid- 
ljivim porastom stroškov, ki jih s trudom še vedno uspevamo 
pokrivati z lastno udeležbo ZDGITS. V vodstvu ZDGITS se zave-
damo pomena izdajanja revije in ohranjanja statusa društva, ki 
deluje v javnem interesu na področju raziskovalne dejavnosti, 

da Gradbeni vestnik tudi v času zaostrenih ekonomskih raz-
mer izhaja v nespremenjenem obsegu tudi v nadalje.

V zadnjih letih je razveseljujoče to, da za slovensko gradbeni-
štvo še kar traja obdobje razcveta in tudi v prihodnje so obeti 
kar spodbudni. Iz dnevnoinformativnih glasil lahko spremlja-
mo novice o številnih dosežkih gradbene stroke. Žal pa se ti 
dosežki zgolj sramežljivo pojavljajo v našem glasilu. Želeli bi 
malo več vsebin o izvajanju aktualnih projektov kakor tudi o 
problemih, ki zadevajo prihodnost razvoja gradbeništva, na 
primer: predstavitve novih tehnologij načrtovanja v gradbeni-
štvu (BIM), za katere sem prepričan, da take teme zanimajo 
tudi širšo javnost zunaj gradbene stroke. Na tem mestu želim 
nasloviti vse, ki se vsakodnevno srečujejo z zanimivostmi v 
sklopu svojega strokovnega delovanja, da svoje izkušnje delijo 
v našem skupnem glasilu in tako prispevajo k kvaliteti publi-
kacije in ne nazadnje prepoznavnosti naše stroke in področij 
našega delovanja.

Ob tej priložnosti mi dovolite, da vam v prihajajočem letu 
iskreno zaželim veliko veselja, sreče, osebnih uspehov in miru.


